

**Dagsorden til skolebestyrelsesmøde torsdag d. 24.10.2024 kl. 19.00 – 21.00**

Mødet afholdes på konferencelokalet ved kontoret.

**Deltagere:** Henrik Jørgensen, Tine Lausen, Asger Jensen, Camilla Kruse, Evete Mawlad, Gitte Bojsen, Henrik Rasmussen, Ian Hoar, Nicklas Schmedes, Oscar Kosiara-Pedersen , Maiken Andreasen

**Afbud:** Lennart Heerwagen, Martin Svenstrup

Punkt 1	<p><b>1. Korte orienteringspunkter</b></p> <p><b>- Fra formanden</b></p> <p>Der rettes henvendelse til forvaltningen omkring skolevejen pga. bro reovering i mosen. Der fremsendes ønske om midlertidig belysning på naturstien i reoveringsperioden – Henrik fremsender henvendelsen</p> <p>Der orienteres omkring en sag fra Krogårdsskolen, hvor elever i indskoling har været voldelige. Det har medført en del opmærksomhed, og skolen skal lave et princip herfor som skal fremlægges MED og SB til endelig vedtagelse – Oplæg til princip vedhæftet.</p> <p><b>- Fra eleverne</b></p> <p>Eleverne har en liste af ting som er ønskværdige. Herunder ekstra stikkontakter til opladning i klasserne, reparation af multibane, flere muligheder for IT-assistance, brug af mosehullerne i frikvarter</p> <p>- Kunne listen prioriteres?</p> <p>Ønske om flere dage på tværs</p> <p><b>Fra Eleverne:</b></p> <p>- Synlige gårdvagter. Gårdvagterne kan være svære at få øje på, hvis de ikke bærer "gårdvagt vestene".</p> <p>Pantbeholder opsættes på skolen er et ønske</p> <p>Drøftelse af proces i forhold til fremlæggelse for ledelse</p> <p>Forslag retur til elevråd – Kunne der opsættes hjælp på pigetoiletterne i forbindelse med menstruation</p> <p>Multibane underlag undersøges?</p> <p>Ledelsen kigger på gårdvagter til mosehullerne, er det muligt?</p> <p><b>- Fra de forældrevalgte</b></p>
---------	---

	<p>Der efterspørges om der kun er 15 minutter til at spise deres madpakke på alle årgange, det opleves som kort tid.</p> <p>Kunne der overvejes at udvide spisepausen med 5 minutter, hvad er konsekvensen? Økonomi, arbejdstid eller andet..</p> <p>Skal der ses fjernsyn mens der spises? Må tilsluttes til principper for digitale enheder.</p> <p>- <b>Fra medarbejderrepræsentanterne</b> Billederne der er taget er i dårlig kvalitet, og lærerne har et ønske om at der findes anden leverandør.</p> <p>Ian tager kontakt til modul foto og udtrykker utilfredsheden, og tager emnet med næste gang.</p> <p>- <b>Fra ledelsen</b> Modtageklassen er vokset til mange elever, hvilket giver en del udfordringer.</p>
Punkt 2	<p><b>2. Skolens økonomi</b></p> <p>- <b>Kommunens budgetaftale for 2025</b> Budgetaftalen er blevet mødt af kommunalbestyrelsen, såfremt der ikke øges på underskuddet, vil vi være nulstillet fra Nytår.</p> <p>- <b>Orientering om indsats på skolen med ændret anvendelse af undervisningsassistenter og pædagogressourcer (koblet til skolens handleplan) –</b></p> <p>Udsættes da ikke alle personalegrupper internt er orienteret om potentielle forandringer.</p> <p>- <b>Orientering om mulige modeller for fordeling af puljen til specialpædagogiske indsatser og processen frem mod en beslutning i det politiske udvalg</b></p> <p><b>(Ian og Henrik J.)</b></p>
Punkt 3	<p><b>3. Kontaktforælderrollen og valg af indhold for næste møde med kontaktforældrene 25. november.</b></p>

	<p>Invitation til mødet er sendt ud via AULA, der kommer tilmeldingsoption via AULA direkte til listen når den er endelig.</p> <p>Fællesmødet – beslutning om indhold og dagsorden.</p> <p>Forslag:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Videndeling med gode eksempler på, hvad man kan gøre som kontaktførelser. Der skal aftales korte oplæg på forhånd.</li><li>- Evaluering af principper for anvendelse af digitale enheder på skolen</li><li>- Hvad er et godt forældremøde og hvordan kan vi opnå flere af dem?</li><li>- Et indblik i inklusion og specialundervisning på skolen</li></ul> <p>Asger fremlægger oplæg til punkter på mødet 25/11</p> <p>Justeringer:</p> <p>Vigtigt at noterer hvorvidt punkterne er til information.</p> <p>Der skal udsendes forarbejde til kontaktførelserne.</p> <p>Punktet omkring Inklusion skal holdes som orientering.</p> <p>Pkt. 2.2 fjernes ?? – risiko for mudderkastning.</p> <p>Det samlede format ændres en smule, og sendes opdateret ud af Asger.</p>
Punkt 5	<p><b>Evt.</b></p> <p>Opfordring til at svare internt på udsendelser, eks. Referater.</p> <p>Trinansvar – Tine har udsendt 4/10 skriv som kan udsendes fra den enkelte trinansvarlige for årgangene.</p> <p>Kommentar til ændringer sendes til Tine, så opdateret skriv kan udsendes af de trinansvarlige.</p> <p>Ønske fra personalegruppen at kunne afholde en pædagogisk dag, såfremt der dækkes af forældrene i klasserne på dagen.</p>

**Næste møde: 14/11 kl. 19.00 – 21.00**

**D: Dialog B: Beslutning O: Orientering**

Skoleudviklingssamtale

Ressourcer/mellemformer oplæg

Dertil evt. punkter fra årsplan

Med venlig hilsen

Formand Henrik Jørgensen

Skoleleder Ian Hoar